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Assemble in KLIA International Airport for flight to Vienna.

DAY 1 KUALA LUMPUR - VIENNA     
(Meals On Board)

Upon arrival, proceed to the beautiful city of Vienna otherwise known as Wien. Embark 
on a city tour to view significant landmarks from Ringstrasse to Opera House, Hofburg 
Palace, City Hall, Parliament Building, Town Hall, Stadtpark and Burgtheater. Enjoy 
some free time at Maria Theresa Square, named after the renowned Austrian empress, 
to take in the surroundings, relax, and soak up the atmosphere. Thereafter, head to a 
major Viennese attraction, Schonbrunn Palace. Schonbrunn Palace is a UNESCO 
World Heritage Site and Austria's most visited attraction. This Baroque synthesis of 
different arts, consisting of a palace and gardens, has been in the possession of the 
Habsburgs for centuries, and has been restored to its original condition. 
Hotel: Austria Trend Hotel Bosei or similar

Optional Tour: Mozart & Johann Strauss Concert

DAY 2 VIENNA     
(Meals on Board / Austrian Pork Schnitzel and Apple Strudel Dinner)

This morning, embark on a tour to the famed Salzkammergut, specifically Hallstatt, 
often referred to as the 'Pearl of the Salzkammergut.' This picturesque lakeside town, 
nestled on the southwestern banks of the Hallstatter Lake, has a rich history of salt 
mining dating back to its early days. Capture the beauty of Hallstatt with a photo stop 
at the 1785-built Evangelical Church located in the town center. Your next destination 
will be Salzburg, the hometown of Mozart. 
Hotel: FourSide Hotel Salzburg or similar

(Breakfast / Chinese Dinner)

DAY 3 VIENNA - HALLSTATT - SALZBURG

After breakfast, enjoy the expansive view of the breathtaking countryside at Salzburg 
where well-loved musical, “The Sound of Music”, was based on. Discover this delightful 
musical city at your leisure and rejoice in sights like Mirabell Gardens and Salzburg old 
town; known as Alter Markt. Afterward, pause for some photos at Salzburg Cathedral, 
St. Peter's Abbey, Mozart's Birthplace and Residenzplatz. Explore the charming town 
of Český Krumlov with a walking orientation of the Old Town. Take in the historic 
atmosphere, wander the cobblestone streets, and admire the colorful facades. Make a 
photo stop at the Castle of Český Krumlov for stunning views. Continue your journey 
to Prague, the capital and administrative, cultural, business and industrial centre of 
Czech Republic. Built along the Vltava River, the longest river in Czech Republic, Prague 
is also one of the most beautifully preserved.
Hotel: Clarion Congress Hotel Prague or similar

(Breakfast / Dinner)

DAY 4 SALZBURG - ČESKÝ KRUMLOV - PRAGUE     

Begin your morning in Prague on a majestic note with a visit to Prague Castle, the 
largest ancient castle in the world, St Vitus Cathedral, the biggest and most important 
church in the country, Old Royal Palace, historic seat of Bohemian kings and 
presidents, St. George’s Basilica, oldest surviving church in Prague, displaying 
Romanesque architecture. Golden Lane with Daliborka Tower. Next, explore the Old 
Town Square, a lively center featuring stunning Gothic architecture such as the Church 
of Our Lady Before Tyn. Don't forget to experience the vibrant atmosphere and the 
must-see Astronomical Clock, where a crowd gathers every hour to witness the 
procession of the Apostles and other allegorical figures. Later on, take a stroll on 
Charles Bridge, the symbol of the city of Prague, and admire the Baroque statues that 
flank both sides of the bridge. 
Hotel: Clarion Congress Hotel Prague or similar

Optiona Tour: Prague Luncheon Cruise

DAY 5 PRAGUE     
(Breakfast / Dinner)

Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.

DAY 6 PRAGUE - BRNO - KRAKÓW     

Today, travel to Brno, the second largest city in the Czech Republic and the historical 
capital city of the Margraviate of Moravia. One of the most visited sights of the city 
which is Cathedral of Saints Peter and Paul on Petrov Hill, two medieval buildings that 
dominate the cityscape and are often depicted as its traditional symbols. Market 
Square, a bustling hub of activity with shops, vendors, and lively atmosphere.
Hotel: Novotel Krakow City West or similar

(Breakfast / Chinese Dinner)

EASTERN EUROPE
EXPLORER 



2Cappadocia

Konya

Kusadası

Canakkale Ankara

Istanbul
1

1
2

Bolu
Cappadocia, a semi-arid region 
in central Turkey, is known for its 
distinctive “fairy chimneys,” tall, 
cone-shaped rock formations 
clustered in Monks Valley, 
Göreme and elsewhere.

Derinkuyu is an ancient 
multi-level underground city 
near the modern town of 
Derinkuyu in Nevşehir Province, 
Turkey, extending to a depth of 
approximately 85 metres. It is 
large enough to have sheltered 
as many as 20,000 people 
together with their livestock and 
food stores.

Deriving from springs in a cliff 
almost 200 m high overlooking 
the plain of Cürüksu in 
south-west Turkey, calcite-laden 
waters have created an unreal 
landscape, made up of mineral 
forests, petrified waterfalls and a 
series of terraced basins given 
the name of Pamukkale (Cotton 
Palace).

Explore the Grand Bazaar, the 
largest and oldest shopping 
center in Instanbul, founded 
during the Ottoman Empire. 
With a local guide to help you, 
wander the 4000 shops and 
immerse yourself in a truly 
authentic experience of Turkish 
culture.
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The Blue Mosque in Istanbul, 
also known by its official name, 
the Sultan Ahmed Mosque, is an 
Ottoman-era historical imperial 
mosque located in Istanbul, 
Turkey.
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Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.

After breakfast, travel across to Banska Bystrica for a short stop before heading to 
Bratislava, capital of Slovenia. You will discover Slovak National Uprising Square, an 
area in central Banská Bystrica, Slovakia. View of Clock Tower, Stone Fountain, Marian 
Pillar, The Black Obelisk dotted by cafes, restaurants and small stores, it is a popular 
place for the locals to linger and a tourist attraction notable for its historical buildings. 
Carry on to Bratislava, the capital of Slovenia. 
Hotel: Crowne Plaza Hotel Bratislava or similar

(Breakfast / Dinner)

DAY 8 KRAKÓW - BANSKA BYSTRICA - BRATISLAVA     

This morning, proceed to drive across the Bridge of the Slovak National Uprising, a 
notable bridge in Bratislava known for its modern architecture and symbolic 
significance. Pass by St. Martin's Cathedral, a prominent cathedral in Bratislava known 
for its Gothic architecture and historical importance. Carry on, you will travel to 
Budapest, the capital of Hungary. The first stop of the tour is the renowned Matthias 
Church, one of the oldest buildings in Budapest with over 700 years of history and 
frescoes created by famous Hungarian painters. Continue on to Fisherman’s Bastion 
for a view of the beautiful turrets, see the impressive Heroes’ Square and the 
Millennium Monument located in its middle, and stroll along the fashionable shopping 
street, Váci Utca.
Hotel: Novotel Budapest City or similar

(Breakfast / Hungarian Folklore Dinner)

DAY 9 BRATISLAVA - BUDAPEST

Begin your day  to view the Hungarian Parliament Building Chain Bridge and 
Elizabeth Bridge, make a stop to view Buda Castle is the historical castle and palace 
complex of the Hungarian kings in Budapest. In the past, it has been called Royal 
Palace and Royal Castle. The castle is a part of the Budapest World Heritage Site, which 
was declared a Heritage Site in 1987. If time permits, of course there is always 
last-minute shopping before bidding farewell to Budapest as you transfer to the airport 
for your flight home.

(Breakfast / Meals on Board)

DAY 10

(Meals on Board)

BUDAPEST - KUALA LUMPUR   

DAY 11 ARRIVE KUALA LUMPUR

DAY 7 KRAKÓW     

This morning, explore Krakow sightseeing tour. One of your photo stops will be the 
Jagiellonian University, one of the oldest universities in Europe. Wawel Cathedral,  
Poland’s most important sanctuary. Thanks to its 1000-year-old history and numerous 
treasures the Krakow cathedral is arguably the most interesting place in the whole 
country. Its present 14th-century wall shelter, a great variety of top-class objects of art, 
from Gothic to Renaissance to Baroque to Classicist to Modern. The Cloth Hall in Lesser 
Poland, dates to the Renaissance and is one of the city’s most recognizable icons. It is 
the central feature of the main market square. Saint Mary’s Basilica, an iconic Gothic 
church; known for its stunning architecture and famous altarpiece. Kazimierz Ghetto, 
a hhistorical district in Krakow, once the Jewish quarter during World War II, now a 
vibrant neighborhood with Jewish heritage, synagogues, and cultural sites. 
Hotel: Novotel Krakow City West or similar

Optional Tour: Wieliczka Salt Mine

(Breakfast / Golonka Dinner)

Burgtheater 城堡剧院 St. Peter's Abbey 圣彼得修道院Burgtheater 城堡剧院 St. Peter's Abbey 圣彼得修道院

Budapest 布达佩斯Budapest 布达佩斯



备注:
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项:
    在公司无法控制的情况下，行程可能更改。
    指定城市的住宿需视客房供应情况而定。
    行程顺序可能更改。
    不同团体可能合并成一团。
    若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

DAY 6 布拉格 - 布尔诺 - 克拉科夫  

今天，前往布尔诺，捷克共和国第二大城市，也是摩拉维亚边疆地区的
历史首府。该城市最受欢迎的景点之一是圣伯多禄圣保禄主教座堂，位
于佩特罗夫山上，是两座中世纪建筑，主导了城市的风景，并经常被描
绘为其传统象征。集市广场, 是一个繁忙的活动中心，拥有商店、摊贩和
热闹的氛围。

(早餐 / 中式晚餐)

DAY 7 克拉科夫  

今天上午，您将游览克拉科夫。雅盖隆大学是欧洲最古老的大学之一和瓦
维尔大教堂，是波兰最重要的圣殿。克拉科夫大教堂拥有千年历史和无数
珍宝，可以说是波兰最有趣的地方。大教堂现存的14世纪围墙内收藏着
从哥特式、文艺复兴式、巴洛克式、古典主义到现代主义的各种顶级艺术
品。小波兰的纺织会馆可以追溯到文艺复兴时期，是这座城市最著名的标
志之一。它是主要集市广场的中心景观。圣母圣殿，一座标志性的哥特式
教堂，以其令人惊叹的建筑和著名的祭坛画而闻名。卡齐米日犹太区，克
拉科夫的一个历史街区，曾经是二战期间的犹太区，现在是一个充满活力
的街区，拥有犹太遗产、犹太教堂和文化遗址。

自费项目： 维利奇卡盐矿

(早餐 / 克拉科夫晚餐)

DAY 8 克拉科夫 - 班斯卡比斯特里察 - 布拉迪斯拉发  

在早餐后，前往班斯卡·比斯特里察进行短暂停留，然后才前往斯洛文尼
亚的首都布拉迪斯拉发。您将探索斯洛伐克班斯卡-比斯特里察市中心的
斯洛伐克民族起义广场。这里有钟楼、石喷泉、玛利亚柱、黑色方尖碑
，咖啡馆、餐馆和小商店星罗棋布，是当地人流连忘返的地方，也是以
历史建筑著称的旅游景点。然后继续前往斯洛文尼亚的首都布拉迪斯拉
发。

(早餐 / 晚餐)

DAY 9 布拉迪斯拉发 - 布达佩斯  

今天早上，驱车穿过斯洛伐克民族起义大桥，这是布拉迪斯拉发的一座著
名桥梁，以其现代建筑和象征意义而闻名。经过圣马丁主教座堂，这是布
拉迪斯拉发的一座著名大教堂，以其哥特式建筑和历史重要性而闻名。继
续前往匈牙利首都布达佩斯。游览的第一站是著名的马加什教堂，它是布
达佩斯最古老的建筑之一，拥有700多年的历史，壁画由匈牙利著名画家
创作。继续前往渔人堡，欣赏美丽的炮塔，参观令人印象深刻的英雄广场
和位于中间的千年纪念碑，并沿着时尚的瓦茨街购物街漫步。

(早餐 / 匈牙利民俗晚餐)

开始新的一天，观览匈牙利议会大厦链桥和伊丽莎白桥，停下来观览布达
城堡，这是布达佩斯匈牙利国王历史悠久的城堡和宫殿建筑群。过去，它
被称为皇宫、皇家城堡。该城堡是布达佩斯世界遗产的一部分，于 1987 
年被宣布为遗产。如果时间允许，当然，在告别布达佩斯、前往机场搭乘
航班回家之前，您总是可以在最后一刻购物。

DAY 10 布达佩斯 - 吉隆坡
(早餐 / 机上用餐)

DAY 11 抵达吉隆坡
(机上用餐)

在吉隆坡国际机场集合，乘机飞往维也纳。

DAY 1 吉隆坡 - 维也纳
(机上用餐)

抵达后，前往美丽的维也纳市。开始城市之旅，第一站是环城大道，歌
剧院、霍夫堡宫、市政厅、议会大厦、市政厅、城市公园和城堡剧院等
重要地标。在玛丽亚·特蕾莎广场（以著名的奥地利皇后命名）享受一些
自由时间，欣赏四周的风景，放松身心，感受氛围。之后，前往维也纳
的主要景点--美泉宫。美泉宫是联合国教科文组织的世界遗产，并且是
奥地利最受欢迎的景点。这个巴洛克风格的综合体由宫殿和花园组成，
几个世纪以来一直在哈布斯堡王朝的拥有中，并已恢复到其原始状态。

自费项目: 莫扎特和约翰-施特劳斯音乐会

DAY 2 维也纳
(机上用餐 / 奥地利猪排和苹果馅饼晚餐)

DAY 3 维也纳 - 哈尔施塔特 - 萨尔茨堡

今天早上，出发前往著名的萨尔茨卡默古特地区，特别是哈尔施塔特，
常被称为“萨尔茨卡默古特明珠”。这个风景如画的湖畔小镇坐落在哈尔施
塔特湖的西南岸，拥有着丰富的盐矿开采历史。在位于镇中心的建于 
1785 年的福音教堂拍照留念，捕捉哈尔施塔特的美丽风光。下一个目的
地将是萨尔茨堡，莫扎特的故乡。

(早餐 / 中式晚餐)

早餐后，在萨尔茨堡欣赏壮丽的乡村美景，这里是广受欢迎的音乐剧《
音乐之声》的原型地。您可以自由探索这座令人愉悦的音乐之城，欣赏
米拉贝尔花园和萨尔茨堡老市场等景点。之后，在萨尔斯堡大教堂、圣
彼得修道院、莫扎特出生地和主教宫广场留影。徒步游览老城，探索迷
人的采茨基克鲁姆洛夫。感受历史氛围，漫步在鹅卵石街道上，欣赏五
颜六色的外墙。在克鲁姆洛夫城堡拍照留念，欣赏迷人的景色。继续前
往布拉格，这里是捷克共和国的首都和行政、文化、商业和工业中心。
布拉格沿捷克共和国最长的河流伏尔塔瓦河而建，也是保存最完好的城
市之一。

(早餐 / 晚餐)

DAY 4 萨尔茨堡 - 克鲁姆洛夫 - 布拉格  

在布拉格的早晨，开始您的一天，首站参观世界上最大的古城堡布拉格
城堡、布拉格最大和最重要的教堂圣维特大教堂、波希米亚国王和总统
的历史居所旧皇宫、圣乔治大教堂，是布拉格保存至今最古老的教堂，
展示着罗马式建筑风格。还有黄金小巷和达利博尔卡塔。接下来，游览
老城广场，这里是一个充满活力的中心，拥有令人惊叹的哥特式建筑，
如泰恩前圣母教堂。别忘了体验一下这里的热闹气氛和必看的天文钟，
每隔一小时就会有一群人聚集在这里，目睹使徒和其他寓言人物的游行
。 随 后 ， 在 布 拉 格 的 象 征 - - 查 理 大 桥 上 漫 步 ， 欣 赏 桥 两 侧 的 巴
洛克式雕像。

自费项目：布拉格午餐游船

(早餐 / 晚餐)

DAY 5 布拉格

 Golden Lane 黄金小巷Buda Castle 布达城堡  Golden Lane 黄金小巷Buda Castle 布达城堡

东欧探险家
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Schonbrunn Palace 美泉宫

Vienna's imperial residence with 
stunning gardens, a UNESCO site, 
and rich history.

Mirabell Garden 米拉贝尔花园

Enchanting Salzburg attraction, 
known for its vibrant floral displays, 
sculptures, and iconic Pegasus 
Fountain.

Prague Castle 布拉格城堡

Iconic fortress with stunning 
architecture, overlooking Prague's 
skyline and the Vltava River.

Jagiellonian University 雅盖隆大学

Poland's oldest university, renowned 
for academic excellence and historic 
significance in Kraków.

Fisherman's Bastion 渔人堡

Budapest landmark offering 
panoramic views, fairy-tale towers, 
and intricate stone architecture on 
Castle Hill.

Vienna     Vienna     
11

Český Krumlov Český Krumlov 

2 2

1
Bratislava     Bratislava     



Castle of Český Krumlov 克鲁姆洛夫城堡Castle of Český Krumlov 克鲁姆洛夫城堡

TOUR HIGHLIGHTS
旅游亮点

EXCLUSIVE EXPERIENCES
独特体验

• Hallstatt, world’s loveliest lakeside 
  town
  哈尔施塔特，世界上最美丽的湖滨小镇
• The Sound of Music“ film setting.
  电影《音乐之声》的取景地
• Cesky Krumlov, one of the most 
  Picturesque Towns in Europe and 
  listed as a UNESCO World Heritage 
  Site
  克鲁姆洛夫，欧洲风景最优美的小镇之
  一，被联合国教科文组织列为世界遗产
• Enjoy the Splendid Panoramic 
  Views of Budapest’s UNESCO World 
  Heritage, the River Danube along 
  with its Historical Sights, from the 
  Fisherman’s Bastion
  从渔人堡垒欣赏布达佩斯被联合国教科
  文组织列为世界遗产的多瑙河及其历史  
  景点的壮丽全景

POLAND 波兰
KRAKOW 克拉科夫
• Jagiellonian University 雅盖隆大学
• Wawel Cathedral 瓦维尔大教堂
• The Cloth Hall 纺织会馆
• Saint Mary’s Basilica 圣母圣殿
• Kazimierz Ghetto 卡齐米日犹太人区

SLOVAKIA 斯洛文尼亚
BANSKA BYSTRICA 班斯卡·比斯特里察
• Slovak National Uprising Square
  斯洛伐克民族起义广场
• Clock Tower 钟楼
• Stone Fountain 石喷泉
• Marian Pillar 玛利亚柱
• The Black Obelisk 黑色方尖碑

BRATISLAVA 布拉迪斯拉发
• Bridge of the Slovak National 
  Uprising 斯洛伐克民族起义大桥
• St. Martin's Cathedral 圣马丁主教座堂

HUNGARY 匈牙利
BUDAPEST 布达佩斯
• Matthias Church 马加什教堂
• Fisherman’s Bastion 渔人堡
• Heroes’ Square 英雄广场
• Hungarian Parliament Building 
• Chain Bridge 匈牙利议会大厦链桥
• Elizabeth Bridge 伊丽莎白桥
• Buda Castle 布达城堡

16 Meals Included
包含16餐

• 8 Breakfasts 早餐
• 8 Dinners 晚餐

SPECIALTY MEAL 
特色餐点

• Hungarian Folklore Dinner
  匈牙利民俗晚餐
• Austrian Pork Schnitzel and Apple 
  Strudel Dinner
  奥地利猪排和苹果馅饼晚餐
• Golonka 波兰烤猪蹄 

AUSTRIA 奥地利 
VIENNA 维也纳 
• Opera House 歌剧院 
• Hofburg Palace 霍夫堡宫 
• City Hall 市政厅 
• Parliament Building 议会大厦  
• Town Hall 市政厅  
• Burgtheater 城堡剧院 
• Maria Theresa Square 玛丽亚-特雷莎广场
• Schonbrunn Palace 美泉宫

SALZBURG 萨尔茨堡
• Mirabell Garden 米拉贝尔花园
• Alter Markt 老市场 
• Salzburg Cathedral 萨尔斯堡大教堂 
• St. Peter's Abbey 圣彼得修道院 
• Mozart’s Birthplace 莫扎特出生地
• Residenzplatz 主教宫广场

HALLSTATT 哈尔斯塔特
• Evangelical Church 福音教堂

CZECH REPUBLIC 捷克共和国
ČESKÝ KRUMLOV 克鲁姆洛夫
• Old Town 老镇
• Castle of Český Krumlov 克鲁姆洛夫城堡

PRAGUE 布拉格
• Prague Castle 布拉格城堡
• St Vitus Cathedral 圣维特大教堂
• Old Royal Palace 旧皇宫
• St. George’s Basilica 圣乔治大教堂
• Golden Lane 黄金小巷
• Daliborka Tower 达利博尔卡塔
• Old Town Square 老城广场
• Church of Our Lady Before Tyn
  泰恩前圣母教堂
• Astronomical Clock 天文钟 
• Charles Bridge 查理大桥

BRNO 布尔诺
• Cathedral of Saints Peter and Paul
  圣伯多禄圣保禄主教座堂
• Market Square 集市广场

• Vienna - Austria Trend Hotel Bosei or     
  Similar
• Salzburg - FourSide Hotel Salzburg or  
  Similar
• Florence - Hotel Miro Or Similar
• Prague - Clarion Congress Hotel 
  Prague or Similar
• Kraków - Novotel Krakow City West 
  or Similar
• Bratislava - Crowne Plaza Hotel 
  Bratislava or Similar
• Budapest - Novotel Budapest City or  
  similar

All Local 4* Hotel
全程入住当地四星级酒店

*Accommodation in designated cities is subject 
to room availability, and alternatives may be 
provided if necessary.


